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Protokół Nr 10/19
z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku, 

które odbyło się w dniu 21 października 2019 r.
(sala nr 110 Urzędu Miejskiego w Słupsku)

1. Sprawy regulaminowe, rozpoczęcie obrad godz. 9.00

       -    stwierdzenie quorum

Przewodniczący Komisji Jan Lange przywitał wszystkich przybyłych na posiedzenie Komisji.

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków Komisji.
(Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 do niniejszego protokołu.)

– przyjęcie porządku obrad.

Przewodniczący Komisji Jan Lange poinformował, że radni otrzymali zawiadomienie o posiedzeniu

Komisji wraz z proponowanym porządkiem obrad. Zapytał, czy są wnioski do porządku obrad.
(Zawiadomienie stanowi zał. nr 2 do niniejszego protokołu.)
Wobec braku wniosków poddał pod głosowanie poniższy porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.

2. Informacja na temat wpływu wzrostu cen paliw i energii na cenę wozokilometrów w Miejskim
Zakładzie Komunikacyjnym Spółce z o.o. w Słupsku.

3. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych

4. Sprawy bieżące.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (8)
Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Renata
Stec, Adam Treder, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski

– przyjęcie protokołu

Przewodniczący Komisji  Jan Lange  zapytał,  czy są uwagi  do Protokołu Nr 8/19 z  posiedzenia
Komisji, które odbyło się w dniu 13 sierpnia 2019 roku.

Nikt z radnych nie zgłosił uwag, wobec tego poddał przyjęcie protokołu pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (8)
Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Renata
Stec, Adam Treder, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski

Komisja  Gospodarki Komunalnej  Rady Miejskiej  w Słupsku w wyniku głosowania
jednogłośnie przyjęła  Protokół  Nr 8/19 z  posiedzenia,  które odbyło się w dniu 13 sierpnia
2019 roku.
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Przewodniczący  Komisji  Jan  Lange  następnie  zapytał,  czy  są  uwagi  do  Protokołu  Nr  9/19  z
posiedzenia Komisji, które odbyło się w dniu 16 września 2019 roku.
Nikt z radnych nie zgłosił uwag, wobec tego poddał przyjęcie protokołu pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (8)
Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Renata
Stec, Adam Treder, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski

Komisja  Gospodarki Komunalnej  Rady Miejskiej  w Słupsku w wyniku głosowania
jednogłośnie przyjęła  Protokół Nr 9/19 z posiedzenia, które odbyło się w dniu 16 września
2019 roku.

Ad.pkt.2. Informacja na temat wpływu wzrostu cen paliw i energii na cenę wozokilometrów
w Miejskim Zakładzie Komunikacyjnym Spółce z o.o. w Słupsku.

(Informacja na temat wpływu wzrostu cen paliw i energii na cenę wozokilometrów w MZK Spółce z
o.o. w Słupsku stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu).

Zastępca Dyrektor Zarządu Infrastruktury Miejskiej Janina Golczyk przedstawiła informacje.
Zastępca Prezydenta Miasta  Słupska Marek Goliński uzupełnił  informacje i  dodał,  że  kondycja
Spółki nie jest zła, ale jeżeli cena paliwa idzie do góry, to niestety odnotowywane są straty.
Przewodniczący  Komisji  Jan  Lange przypomniał,  że  Organizacje  Związkowe  działające  przy
Miejskim Zakładzie  Komunikacji  Spółka  z  o.o.  w Słupsku zwróciły się  do Komisji  z  pismem
dotyczącym sytuacji finansowej Spółki oraz podwyższenia wynagrodzenia pracownikom. 
Dodał, że na posiedzenie nikt z przedstawicieli Organizacji Związkowych nie przyszedł.
(Pismo Organizacji Związkowych stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu).

W dyskusji udział wzięli: radny Tadeusz Bobrowski, Przewodniczący Komisji Jan Lange, radna
Anna Mrowińska.
Wyjaśnień udzielali: Zastępca Dyrektora Zarządu Infrastruktury Miejskiej Janina Golczyk, Zastępca
Prezydenta Miasta Słupska Marek Goliński.

Radna  Anna  Mrowińska zgłosiła  wniosek  o  przełożenie  tego  tematu  na  kolejne  posiedzenie,
uzupełnienie informacji na temat funkcjonowania Spółki i zaproszenie na posiedzenie Panią Prezes
Spółki oraz przedstawicieli organizacji związkowych działających w Spółce.
Przewodniczący Komisji Jan Lange podał wniosek radnej Mrowińskiej pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (8)
Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Renata
Stec, Adam Treder, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)Artur Wiszniewski

Komisja  Gospodarki Komunalnej  Rady Miejskiej  w Słupsku w wyniku głosowania
jednogłośnie uwzględniła wniosek o przedłożenie omawianego w dniu dzisiejszym tematu na
kolejne posiedzenie uzupełniając go o dodatkową informację na temat funkcjonowania Spółki
oraz zaproszenie na posiedzenie Prezesa Spółki oraz przedstawicieli organizacji związkowych
działających w Spółce.
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Przewodniczący Komisji Jan Lange powiedział, że wystąpi do Prezydenta Miasta o przygotowanie
dodatkowych  materiałów  dotyczących  funkcjonowania  Spółki  MZK  oraz  po  ustaleniu  terminu
posiedzenia niezwłocznie poinformuje o nim radnych.

Ad.pkt. 3. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych:

(Omawiane przez Komisję projekty uchwał stanowią załączniki do Protokołu Nr XII/19 z sesji 30
października 2019 roku).

- opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego „Bałtycka” w Słupsku (druk nr 12/10)

Dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego Ewa Matys przedstawiła projekt uchwały wraz z
uzasadnieniem.

W dyskusji udział wzięli: radny Adam Treder, Przewodniczący Komisji Jan Lange.

Komisja  Gospodarki  Komunalnej  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  po  zapoznaniu  się  z  ww.
projektem uchwały w drodze dyskusji, w wyniku głosowania większością głosów zaopiniowała go
pozytywnie.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (7)
Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Renata
Stec, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ (1)
Adam Treder
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski

- opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego „Przy oczyszczalni I” w Słupsku  (druk nr 12/9)

Dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego Ewa Matys przedstawiła projekt uchwały wraz z
uzasadnieniem.

W dyskusji udział wzięli: radna Anna Mrowińska, Przewodniczący Komisji Jan Lange.

Komisja  Gospodarki  Komunalnej  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  po  zapoznaniu  się  z  ww.
projektem  uchwały  w  drodze  dyskusji,  w  wyniku  głosowania  jednogłośnie  zaopiniowała  go
pozytywnie.
Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (8)
Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Renata
Stec, Adam Treder, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski



4

-  opinia  Komisji  dot.  projektu  uchwały w  sprawie  uzgodnienia  przeprowadzenia  zabiegów
pielęgnacyjnych drzew będących pomnikami przyrody   (druk nr 12/6)

Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony  Środowiska  Katarzyna  Guzewska
przedstawiła radnym projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.

Komisja  Gospodarki  Komunalnej  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  po  zapoznaniu  się  z  ww.
projektem uchwały w wyniku głosowania jednogłośnie zaopiniowała go pozytywnie.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (8)
Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Renata
Stec, Adam Treder, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski
- opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony drzewa uznanego za
pomnik przyrody rosnącego w granicach administracyjnych miasta Słupska   (druk nr 12/7)

Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony  Środowiska  Katarzyna  Guzewska
przedstawiła radnym projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.

Komisja  Gospodarki  Komunalnej  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  po  zapoznaniu  się  z  ww.
projektem uchwały w wyniku głosowania jednogłośnie zaopiniowała go pozytywnie.
Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (8)
Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Renata
Stec, Adam Treder, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski

-  opinia  Komisji  dot.  projektu  uchwały w  sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za  usunięcie  i
przechowywanie  pojazdu  usuniętego  z  drogi  oraz  wysokości  kosztów  powstałych  w  razie
odstąpienia od usunięcia pojazdu w 2020 roku  (druk nr 12/4)

Komendant Straży Miejskiej Paweł Dyjas przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.

W dyskusji  udział  wzięli:  radna  Anna  Mrowińska,  Przewodniczący Komisji  Jan  Lange,  radny
Tadeusz Bobrowski, radna Renata Stec.

Wyjaśnień  udzielali:  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Marek  Goliński,  Komendant  Straży Miejskiej
Paweł Dyjas, Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda-Szewczuk.

Komisja  Gospodarki  Komunalnej  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  po  zapoznaniu  się  z  ww.
projektem  uchwały  w  drodze  dyskusji,  w  wyniku  głosowania  jednogłośnie  zaopiniowała  go
pozytywnie.
Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (8)
Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Renata
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Stec, Adam Treder, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski
-  opinia  Komisji  dot.  projektu  uchwały  w sprawie  ustalenia  zasad  i  warunków  sytuowania
obiektów małej architektury, tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, ich
gabarytów, standardów jakościowych oraz rodzajów materiałów budowlanych, z jakich mogą
być wykonane (druk nr 12/11)

Główny  Specjalista  ds.  przestrzeni  publicznych  i  opieki  nad  zabytkami  Beata  Samborska
przedstawiła prezentację projektu uchwały oraz uzasadnienie.

W dyskusji  udział  wzięli:  radna Anna Mrowińska,  radny Adam Treder,  radny Kazimierz Czyż,
radna Aldona Żurawska, radna Anna Lenart..

Radny Adam Treder  zgłosił wniosek o umieszczenie w projekcie uchwały zapisu dot. możliwości
stosowania reklamy w formie baneru na nośnikach wielkoformatowych tzw. bilbordach.

Wyjaśnień udzielała: Główny Specjalista ds. przestrzeni publicznych i opieki nad zabytkami Beata
Samborska Beata Samborska.

Przewodniczący  Komisji  Jan  Lange poddał  pod  głosowanie  wniosek  zgłoszony  przez  radnego
Adama Tredera.
Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (5)
Tadeusz Bobrowski, Małgorzata Lenart, Renata Stec, Adam Treder, Aldona Żurawska
PRZECIW (1)
Jan Lange
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Kazimierz Czyż
BRAK GŁOSU (1)
Anna Mrowińska
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski
Przewodniczący Komisji Jan Lange stwierdził, że Komisja uwzględniła wniosek. Następnie poddał
pod głosowanie projekt uchwały wraz z przegłosowanym i uwzględnionym wnioskiem.

Komisja  Gospodarki  Komunalnej  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  po  zapoznaniu  się  z  ww.
projektem uchwały w drodze dyskusji, w wyniku głosowania większością głosów zaopiniowała go
pozytywnie  z  wnioskiem  o  umieszczenie  w  projekcie  uchwały  zapisu  dot.  możliwości
stosowania reklamy w formie baneru na nośnikach wielkoformatowych tzw. bilbordach. 

Wyniki głosowania
ZA: 3, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (3)
Tadeusz Bobrowski, Małgorzata Lenart, Aldona Żurawska
PRZECIW (1)
Jan Lange
WSTRZYMUJĘ (3)
Kazimierz Czyż, Renata Stec, Adam Treder
BRAK GŁOSU (1)
Anna Mrowińska
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NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski
Radna Anna Mrowińska poprosiła  o przygotowanie wykazu wykonanych od początku kadencji
murali oraz kosztów ich wykonania.

- opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości (druk nr
12/12)

Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda-Szewczuk przedstawiła projekt uchwały oraz uzasadnienie.

W dyskusji udział wzięli: radny Tadeusz Bobrowski, radna Renata Stec.

Wyjaśnień udzielała: Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda Szewczuk.

Przewodniczący Komisji Jan Lange poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Komisja  Gospodarki  Komunalnej  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  po  zapoznaniu  się  z  ww.
projektem uchwały w drodze dyskusji, w wyniku głosowania większością głosów zaopiniowała go
pozytywnie.
Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (4)
Kazimierz Czyż, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Aldona Żurawska
PRZECIW (1)
Tadeusz Bobrowski
WSTRZYMUJĘ (2)
Anna Mrowińska, Renata Stec
BRAK GŁOSU (1)
Adam Treder
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski

- opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych
(druk nr 12/13)

Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda-Szewczuk przedstawiła projekt uchwały oraz uzasadnienie.
W dyskusji  udział  wzięli:  radny Tadeusz  Bobrowski,  radna  Anna  Mrowińska,  Przewodniczący
Komisji Jan Lange.

Wyjaśnień udzielała: Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda Szewczuk.

Komisja  Gospodarki  Komunalnej  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  po  zapoznaniu  się  z  ww.
projektem uchwały w drodze dyskusji, w wyniku głosowania większością głosów zaopiniowała go
pozytywnie.

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (4)
Kazimierz Czyż, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Aldona Żurawska
PRZECIW (2)
Tadeusz Bobrowski, Anna Mrowińska
WSTRZYMUJĘ (1)
Renata Stec
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BRAK GŁOSU (1)
Adam Treder
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski

- opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok
(druk nr 12/17)

Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda-Szewczuk przedstawiła projekt uchwały oraz uzasadnienie.
W dyskusji udział wzięli: radny Tadeusz Bobrowski, Przewodniczący Komisji Jan Lange.

Wyjaśnień udzielali: Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda Szewczuk, Zastępca Prezydenta Miasta
Słupska Marek Goliński.

Przewodniczący Komisji Jan Lange zgłosił wniosek o wykreślenie w rozdziale 90095 kwoty 44.000
zł. przeznaczonej na zakup broni Palmera oraz na zakup i montaż dwóch prewencyjnych radarów
prędkości zasilanych z sieci oświetlenia ulicznego.

Następnie poddał ten wniosek pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (5)
Tadeusz Bobrowski, Jan Lange, Anna Mrowińska, Renata Stec, Adam Treder
PRZECIW (2)
Kazimierz Czyż, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Małgorzata Lenart
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski

Przewodniczący Komisji  Jan Lange stwierdziła,  że  Komisja  w wyniku głosowania większością
głosów uwzględniła wniosek.

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z wcześniej przegłosowanym i przyjętym
wnioskiem.

Komisja  Gospodarki  Komunalnej  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  po  zapoznaniu  się  z  ww.
projektem uchwały w drodze dyskusji, w wyniku głosowania większością głosów zaopiniowała go
pozytywnie z wnioskiem o wykreślenie w rozdziale 90095 kwoty 44.000 zł. przeznaczonej na
zakup  broni  Palmera  oraz  na  zakup  i  montaż  dwóch  prewencyjnych  radarów  prędkości
zasilanych z sieci oświetlenia ulicznego.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Jan Lange, Anna Mrowińska, Renata Stec, Adam Treder
WSTRZYMUJĘ (2)
Małgorzata Lenart, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski

- opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok
(druk nr 12/18)
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Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda-Szewczuk przedstawiła projekt uchwały oraz uzasadnienie.
W dyskusji udział wzięli: radny Tadeusz Bobrowski, Przewodniczący Komisji Jan Lange, radna
Renata Stec, radny Adam Treder.

Wyjaśnień udzielali: Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda Szewczuk, Zastępca Prezydenta Miasta
Słupska Marek Goliński.

Komisja  Gospodarki  Komunalnej  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  po  zapoznaniu  się  z  ww.
projektem uchwały w drodze dyskusji, w wyniku głosowania większością głosów zaopiniowała go
pozytywnie.

Wyniki głosowania
ZA: 3, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (3)
Kazimierz Czyż, Małgorzata Lenart, Aldona Żurawska
PRZECIW (1)
Tadeusz Bobrowski
WSTRZYMUJĘ (4)
Jan Lange, Anna Mrowińska, Renata Stec, Adam Treder
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski

- opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/75/11 Rady Miejskiej
w Słupsku z dnia 27 kwietnia 2011 roku w sprawie emisji obligacji komunalnych (druk nr
12/14)

Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda-Szewczuk przedstawiła projekt uchwały oraz uzasadnienie.
W dyskusji udział wzięli: radny Tadeusz Bobrowski, Przewodniczący Komisji Jan Lange, radny
Adam Treder.

Wyjaśnień udzielała: Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda Szewczuk.

Komisja  Gospodarki  Komunalnej  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  po  zapoznaniu  się  z  ww.
projektem uchwały w drodze dyskusji, w wyniku głosowania większością głosów zaopiniowała go
pozytywnie.

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (4)
Kazimierz Czyż, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Aldona Żurawska
PRZECIW (3)
Tadeusz Bobrowski, Anna Mrowińska, Renata Stec
WSTRZYMUJĘ (1)
Adam Treder
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski

Ad.pkt.4 Sprawy bieżące.

Przewodniczący Komisji  Jan Lange poinformował,  że Komisja Rewizyjna uwzględniła wniosek
Komisji o przeprowadzenie kontroli  w Przedsiębiorstwie Gospodarki Mieszkaniowej  w zakresie
realizacji umowy o zarządzanie komunalnym zasobem mieszkaniowym oraz realizacji uchwały Nr
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XXXIV/408/16  Rady  Miejskiej  w  Słupsku   z  dnia  28  grudnia  2019  r.  w  sprawie  przyjęcia
„Programu  gospodarowania  mieszkaniowym  zasobem  Miasta  Słupska  na  lata  2017-2021  ze
szczególnym uwzględnieniem remontów pustostanów w latach 2017-2018 i zaplanuje kontrolę w
tym zakresie w planie pracy Komisji w pierwszym kwartale 2020 roku.
(Wyciąg z Protokołu Nr 9/19 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, które odbyło się w dniu 20 września
2019 roku stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu).
Członkowie Komisji przyjęli przez aklamację powyższą odpowiedź do wiadomości.
Następnie  Przewodniczący  Komisji  Jan  Lange  przypomniał,  że  radni  otrzymali  informację
dotyczącą  zgłoszonego problemu wykluczenia komunikacyjnego mieszkańców osiedla  Batorego
oraz innym kwestii związanych z miejskim publicznym transportem zbiorowym.
(Informacja  ta  –  pismo  z  8  października  2019  roku  zank:  GKiOŚ-RPT-II.0012.7.2019  stanowi
załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu).
Członkowie Komisji przyjęli przez aklamację powyższą informację do wiadomości.

Przewodniczący Komisji Jan Lange stwierdził, że Komisja zrealizowała porządek obrad
i zamknął posiedzenie.
Posiedzenie zakończono o godz. 12.51.

Protokół sporządziła
Bożena Dacko
                                                                                                   Przewodniczący Komisji
         

Jan Lange


